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Chateauneuf du Pape, 

库奥家族，拥有葡萄酒种植与酿造血液的企业。
每一个庄园⋯都拥有同一种家族精神
库奥家族开始酿酒始于1748年，其产于罗讷河谷和普罗旺斯的葡萄酒品种繁多。
我们极其尊重我们的祖先及他们所做的工作。现在我们仍然怀着对传统的尊重，并融
和以现代化的便捷工作着。高品质产品是我们追求的目标，但是这必须是在我们高品
质工作的基础上才能得以实现，这就要求我们倾听客户的心声。

风土
土壤主要由河沙及鹅卵石构成。较低处的葡萄园的土质主要由冲积的土壤，沙土以及石头构成
，斜坡上的葡萄的土壤主要由粘土和石灰石构成。

酿造
全部采摘经挤压后，12度静态沉淀。在勃艮地大桶的精致酒槽中发酵，经常搅动，持续8至10
个月。

葡萄品种
白歌海娜

品鉴
浅黄色且鲜亮。汇集了热带水果及橡木的芳香。口感丰满活泼，酒体平衡，回味持久。

食物搭配
侍酒温度8-10度，置于玻璃瓶中或大玻璃杯中。可作开胃酒，搭配奶酪（羊奶酪和洛克福羊乳
干酪，鸡肉和蘑菇）

评论与奖项

BRONZE
"VINTAGE 2015 - BRONZE MEDAL - MEDAILLE DE BRONZE"
DWWA 2018, 07/11/2019

"VINTAGE 2015 - Yellow robe, Licorice, kiwi fruit, green olives show on the nose,
with some oaking. The palate is threaded with oak, and a result has a squeezy gras
presence, a white fruit jam style. The finish is on honey, a little sweetness, toffee. I find
the oak coats its texture a little too mucj. Table wine, with sauced dishes."
John Livingstone, 08/11/2019

SILVER/ARGENT
"VINTAGE 2015 - SILVER MEDAL - MEDAILLE D'ARGENT"
IWSC 2017, 08/11/2019
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SILVER MEDAL - 91 points
"Vintage 2013"
Decanter World Wine Awards, 16/05/2017

DOUBLE GOLD MEDAL
"Vintage 2013"
JAPAN: SAKURA WORLD WOMEN'S WINE AWARD 2018, 14/02/2018

"Vintage 2013 - 90-91 POINTS
The nose is fruity and offers a small richness and a small power. It reveals notes of quince, small yellow fruits and small notes
of crushed pears, quenette associated with slight touches of crushed physalis, toasted/vanilla as well as very discreet hints of
brugnon and very discreet hint of citrus. The palate is fruity, well-balanced and offers a good definition, a slight mineral
frame, juiciness, a good guideline, finesse, fleshiness, a small concentration, suavity as well as a slight tension. On the palate
this wine expresses notes of quince, crushed pears and small notes of brugnon, quenette associated with touches of flowers /
grove, physalis, racy, minerality as well as discreet hints of citrus and a very discreet hint of beeswas."
Vert de Vin, 22/05/2019

93 (Club 90+)
"vintage 2011: Bright gold. Nose of resin, dried flowers and a touch of pencil lead. Ample, sensual palate which caresses the
taste buds with its delicious, generous flavours. Substance reveals an upright, pure character. All-set for celllaring."
Gilbert & Gaillard, 01/06/2016

BRONZE
"Vintage 2011"
DECANTER WINE AWARDS DWWA 2016, 17/05/2016
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